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FONTANÉ,NOU PRESIDENT
Fa molt poc quo s'ha acabat la 

Lliga de 2» Regional,en la qual 

milita el nostre primer equip i 

vull intentar passar una mico 

de balanç,sempre és clar,sota 

el meu punt do vista particular.

El Sant Hilari ha acabat amb dos 

negatius com a conseqoància d' 

hovsr perdut molts punts a casa, 

mentre que e fora ha obtingut 

resultats força positius (si la 

memòria no ens folla 0 punts), 

el que ve e suposar que a casa 

a'han perdut 10 punts (creiem 

que massa).Per intentar justi

ficar aquesta circumstància jo 

diria que ol Sant Hilari ha tin 

gut al llarg de la temporada un 

equip per jugar millor al con

traatac que par portar la ini

ciativa; i és quo cada vegada es 

posa més difícil Jugar a casa ( 

els equip3 es tanquen i costa 

molt trobar la manera de marcar 

gols).
Com anècdota o resaltar,dir 

que el Sant Hilari ha! tingut 1' 

honor de guanyar al líder,el Vi 

lokiV,anant i tornant (amb un ba 

lanç de 8 gols a 2).

Els jugadors hon estat la ma

joria de Sant Hilari i tots (me 

nys 3 que han cobrat fitxa),han 

cobrat una compensació par par

tit guanyat.
Quant a 1 'entrenador,va comen 

çer la temporada 1 'Aguilar (ex- 

àrbitre) quo la temporada ante

rior havia entrenat al Bescanó; 

perí) la seva forma títi tractar alc 

Jugadors no era l'edequnda per 

un equip d'afeccionats,i va tenir 

problemes,! la Junta va decidir 

canviar—lo,agafant l'equip an 

Quim Raset.que te la virtut d'é

sser del poble i da conèixer

tots els Jugadors,cosa que com

pensa alguns petits defectes que 

té,com totes les personos tenim.

La meva opinió és que el Sant 

Hilari sempre ha de tenir un en

trenador de csse,i qua hauria de 

formar un equip integrat exclusi 

vament per jugadors ds Sant Hila 

ri o de les rodalies (perè no ga 

star dlnors en fitxes.com a molt 

únicament fitxar un Jugador que 

es conr.idori necessari,com podrio 

ser el ces d'un porter).Crec que 

el quo s'ha d'evitar ús quo es 

fe.gin mal bé Jugadors de casa per 

manca d'oportunitats,i un altre 

punt és donar pas als Joves,tal 

com ha fet en Raset en els tíerre 

rs partits.

L-EQUIP JUVENIL

Referint-me e l'equip Juvenil, 

dir que bona port estan en conrii 

clons de jugar al primer equip i 

que os renovi el juvenil (intro

duint infantils).El treball de 

la cantera és do molta importàn

cia i gairebé son.pro és el més 

sacrificat i el quo as vaolra me 

nys.El que sí és molt positiu.és 

que es fan equips de Benjamins i 

Alevins que ós així com s'aconse

gueix que la mainada agafi ofec 

ció,i quo puguin existir unes ,> 

perspectives de futur.També a— 

quest any s'ha fet un equip de 

veterans que no volen perdre la 

forma,i quo jugen molt bé.Varen 

guanyar a 1'Arbúcies per 4 gols 

a 1.

FONTANÉ,PHE3IDENT

Eer acabar aquost resum futbo 

lístic,parlar de l'Assemblea de 

Socis,que s'ha fet al Casal dels 

Avis,el dia 6 de juny,i en la 

qual ha sortit com a nou presi

dents ol soci Salvador Fontané, 

que substituirà a en Colomer.A 

la mateixa reunió es vQ passar 

balanç de l 'estat de comptes 

del club,nua porta un potit dè

ficit de 45.700 , o los quals es 

poden descomptar 13,000 pessetes 

que quoderi a lo Federació,por 

tant un dèficit mínim,tot i quo 

hí ha hagut uns 80 socis qua no 

han rntirat el seu cernet.

També el senyor Colomer va in 

formar del traspàs rial Jugador 

hilurienc Andreu Porta ol Giro

na,i que per compc*nsor aquest 

traspàs el Girona jugarà un par 

tit al nostre camp.No cal dir 

que ós una notícia quo uns ale

gre i desitgem el màxim de sort 

a aquest jove jugador local.

- S'han produit los baixos dels 

jugadors dc les rodalies de 

Sant Hílnrí;és a dir,d'aquslls

quo no eren del nostre club on 

propietatjsi bé,hi ha possibili

tats que algun d'aquests jugedo- 

rs continuí. 0
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